
 

  
Dagsorden og referat 

For skolebestyrelsesmøder på ERLEV SKOLE 
 

 
Dato: D. 15. december 2020  
Tid: kl. 17.00 – 20:00  
Mødet afholdes virtuelt i TEAMS 

 
 

 

Afbud: HJ 
 
Referent:  
Søren Erdrup Hansen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Mødedeltagere: 

Forældrerepræsentant 
Mathias Christiansen/ MC 
Formand - nuværende 
 

Forældrerepræsentant  
Anders Alby Ravn/AR 
Økonomiudvalg - nuværende 
 

Elevrådsformand 
Hiranur Kartal/HK 
6. årgang 

SFO-leder  
Lise Andresen/LA  

Forældrerepræsentant  
Carina Rømer/CR 
Næstformand - nuværende 
 

Forældrerepræsentant  
Lasse Brommann/LB 

Elevrepræsentant 
Sonila Ramadani 
5. årgang 

Souschef  
Søren Erdrup Hansen/SH 

Forældrerepræsentant  
Christina Gellert/CG 
Økonomiudvalg – nuværende  
 

Suppleant 
Lene Gramberg Johanneson/LJ 

Medarbejderrepræsentant  
Inge Berg/IB 

Skoleleder 
Karsten Rudbeck Jessen/KJ 

Forældrerepræsentant  
Styregruppen for skolebyggeri – 
nuværende  
Henrik Jessen/HJ 

Eksternt medlem 
Vakant 

Medarbejderrepræsentant 
Birgitte Gro Kjøng/BK 

  

Forældrerepræsentant 
Lene Zachariassen/LZ 
  

Eksternt Medlem 
Vakant 

  

 

Dagsorden/Referat: 

Punkt Varighed Dagsordenspunkt Referat – oplæses løbende punkt for punkt 

1 
 
 

5 min. Bemærkninger til seneste referat. 
Godkendelse af dagsorden. 
 

Ingen bemærkninger til seneste referat 
Dagsorden er godkendt. 

Elevrepræsentanternes punkt 

2 10 min.  Kort fra elevrådet 
- Møde i fælleselevrådet 

Deltager ikke 
Kommende møde torsdag d. 17.12.20, opsamling på næste SB. 



Drøftelser 

3 
 
 
 

 3.1 
min. 

Opsamling. 
Resumé af formandens møde med 
udvalgsformand i direktør. 
Spørgsmål - kommentarer – drøftelse. 

MC fortæller, at han kom igennem det meste af hans dagsorden og afsluttede med 
en aftale om, at han fremsender sine punkter, s”udvalgsformand og direktør har et 
udgangspunkt for det videre samarbejde. 
Det nævnes også, at Gram skole har lavet et arbejde omkring afholdelse af 
fødselsdage, som vi kan drage nytte af - det kender man ikke i Gram, men det 
“forfølges”. 
KJ er blevet kontaktet efterfølgende af Charlotte Veilskov, som kunne fortælle om en 
god samtale med MC og gode indfaldsvinkler på bestyrelsesarbejdet. Invitation til 
“mini” kursus om bestyrelsesarbejde d. 12.1.21 er fremsendt til alle d.d. 
 
Yderligere input vedr. tidligt tysk og inddragelse via høringssvar, drøftet. 
 
Beslutning: 

 3.2 
min. 

Eksterne medlemmer i skolebestyrelsen. 
Fortsættelse fra seneste møde. 
Oplæg til principarbejdet v/MC med 
efterfølgende drøftelse. 

Bilag fra MC er fremsendt til dagens dagsorden og han foreslår at der nedsættes en 
arbejdsgruppe. 
KJ vigtigt at eksterne medlemmer vælges for et år ad gangen og ikke kan sidde med 
ad Hoc. 
LZ, tilbagemelding vedr. Gudrun Gjessing som gerne vil hjælpe skolen, og derfor skal 
hun inviteres til et indledende “kaffemøde” i det nye år. Gudrun er ikke afvisende 
overfor evt. at blive eksternt medlem. 
Herudover er der tænkt på Ali Ataya ellr Ghada fra integration - eller Hassan, som er 
hot-spotchef. 
 
Beslutning:  
SB beslutter at spørge Ghada som den første, om hun har lyst til at indtræde som 
eksternt medlem - såfremt hun ikke har lyst, så spørges Ali. 
KJ retter henvendelsen. 
Der vælges kun eet medlem. 

 3.3 
min. 

Elever med særlige udfordringer. 
Opfølgning af orienteringspunkt fra seneste 
møde med baggrund i en 
forældrehenvendelse. 
Oplæg til drøftelse v/CR mhp principielle 
beslutninger. 

KJ tilbyder at lave et udkast til princip der kan drøftes på kommende SB-møde. CR vil 
gerne bidrage såfremt det bliver nødvendigt. 
OBS.: Gudrun Gjessing kan måske inddrages som sparring på området, evt. også 
omkring den fysiske planlægning på sigt. 
 
Beslutning: 



Se bilag. Det besluttes at tage mod KJś tilbud om et udkast. 

 3.4 
min 

Fødselsdage. 
CR: Opfølgning på drøftelsen fra seneste 
møde. 
Se bilag. 

For at få yderligere inspiration kan SB kigge mod Gram skole og Ørstedskolen på 
Langeland. 
CG: Ligeledes et forslag om at spørge ud i forældre flokken, for at få deres input til 
måde at holde fødselsdag på. måske som et opslag på facebook, også i andre 
sammenhænge omkring hvad der arbejdes med i SB generelt. 
 
Beslutning: 
SB vælger at der lægges et skriv op på Facebook OG på Aula. 
MC & CR laver skrivet og sender SH som lægger det op på FB og Aula. 

 3.5 
min. 

Nyt fra arbejdsgrupperne: 
- Sikker skolevej 

- Forvaltning og myndighed - status 

- Skole/hjem-samarbejde 

- Temadag  

Sikker skolevej: 
KJ har kontakt til politiet som er til rådighed for et møde når SB har modtaget svar fra 
forvaltning. 
Skole/hjemsamarbejde: 
TEamdagen skal prioriteres. 
 
Beslutning: 
KJ tager initiativ til et møde m. politi & forvaltning & arbejdsgruppe, for at få 
yderligerer afklaring. 
Temadag d. 23.3 fastholdes med fokus på Skole/hjemsamarbejdet. 

Meddelelser/Til orientering 

4  Formanden intet nyt 

 Medlemmer 
- Herunder forældrehenvendelser 

LZ: Opfølgning vedr. tilbud om ”at stå til 
rådighed” 
HJ: Tilbud fra svømmeklubben vedr. 
svømmeundervisning (udsættes) 

LZ: Henvendelsen vedr. Gudrun Gjessing er nævnt tidligere. 
 
HJ: udsættes så Henrik selv får mulighed for at fremlægge henvendelsen. 

 Ledelsen  
- Byggeproces 

- Indflytning 

- ”Flytteundervisning” 

KJ orienterer om punkterne: 
- Byggeproces, hvor vi får nøglerne til den nye skole imorgen og vi forventer at 

kunne holde SB- mødet i januar på den nye skole. 
- Indflytning, det opleves som om man fra centralt hold er meget aktive for at 

kunne bruge Buegade når skolen er rykket ud -men vi har lovning på at kunne 



- Opsamling på drøftelsen vedr. 

ansættelser 

nedpakke og flytte i ro. SFO - lokalerne er ligeledes attraktive, og vi må 
forvente at Thors “indtages” af andre pr. 1.2.21 

- Involvering af vores elever tager til, så de får ejerskab til flytningen. 
- SH gennemgår inddeling på årgange og planlægningen af det faglieg indhold 

jvf. bilag. 
- KJ tager telefonisk kontakt til de hjem der melder tilbage at bussen ikke passer 

og laver de individuelle aftaler der er nødvendige. 
 
Vedr. drøftelsen om ansættelser giver evalueringsskemaerne et godt billede af hvad 
vi fremadrettet skal være opmærksomme på. Disse rammer indtænkes når vi slår en 
stilling op en anden gang.  
Vedr. udtalelsen fra SB i relation til ansættelser så følger KJ op med Charlotte Veilskov 
så vi er helt skarpe på hvad der forventes fremadrettet. 
 
Medlemskab af “Skole & Forældre” starter pr. 1.1.21 
 

5 
 

2 min. Evt. 
Elevrepræsentanterne underskriver og går 

Bortfalder 

6  Evt.  
Formøder med formand, næstformand og skoleleder kl. 08.00 – kl. 09.30.:  Aftales nærmere  

  

Møder i SB tirsdage kl. 17.00 til kl. 20.00.:  

Ordinære: 26. januar, 23. februar, 27. april, 25. maj, 15. juni 

Tema: 23. marts – den første tid i den nye skole 

 

 

For dagsorden 

Mathias Christiansen Carina Rømer  Søren Erdrup Hansen Karsten Rudbeck Jessen 

Formand   Næstformand  Souschef    Skoleleder 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Kvittering for deltagelse i skolebestyrelsesmødet d. 29. september 2020– ERLEV SKOLE 

 
 
 
___________________________ 
Forældrerepræsentant 
Mathias Christiansen/ MC 
Formand  
 

 
 
 
_________________________ 
Forældrerepræsentant  
Anders Alby Ravn/AR 
Økonomiudvalg 
 

 
 
 
_____________________________ 
Hiranur Kartal/HJK 
Elevrådsformand – 6. årg. 
 

 
 
 
 
SFO-leder  
Lise Andresen/LA  

 
 
 
__________________________ 
Forældrerepræsentant  
Carina Rømer/CR 
Næstformand 
 

 
 
 
__________________________ 
Forældrerepræsentant  
Lasse Brommann/LB 

 
 
 
_____________________________ 
Sonila Ramadani 
Elevrepræsentant – 5. årg. 
 

 
 
 
 
Souschef  
John Skovby/JS 

 
 
 
___________________________ 
Forældrerepræsentant  
Christina Gellert/CG 
 

 
 
 
__________________________ 
Lene Gramberg Johannson/LJ 
Suppleant 
 

 
 
 
_____________________________ 
Medarbejderrepræsentant  
Inge Berg/IB 

  
 
 
 
Skoleleder 
Karsten Rudbeck Jessen/KJ 

 
 

 
 

 
 

  



 
___________________________ 
Forældrerepræsentant  
Henrik Jessen/HJ 
Styregruppen for skolebyggeri 
 

 
__________________________ 
Eksternt medlem 
Vakant 

 
_____________________________ 
Medarbejderrepræsentant 
Birgitte Gro Kjøng 

 
 
 
____________________________ 
Forældrerepræsentant 
Lene Zachariassen/LZ 
  

 
 
 
___________________________ 
Eksternt Medlem 
Vakant 

  

 


